
																		 																																								 	
	

Ljubljana,	8.	julij	2014	
Spoštovani,	
	
zahvaljujemo	 se	 za	 	 vaš	 dopis,	 ki	 ste	 ga	 naslovili	 na	 nas	 iz	 devetih	 predstavnic	 stroke,	 gospodarstva	 in	
šolstva	s	področja	gradbene	stroke.	Seznanjeni	smo	tudi	s	tem,	da	ste		podpisali	Memorandum	za	oživitev	
in	 razvoj	 slovenskega	 gradbeništva.	 V	 nadaljevanju	 pošiljamo	 odgovore	 mag.	 Marka	 Pogačnika	 na	 vaša	
vprašanja.	

1. Kje	vidi	vaša	stranka	vlogo	inženirske	stroke	in	gradbeništva	v	prihodnosti?		

Vidimo	jo	kot	ključen	dejavnik	in	gonilo	rasti	in	razvoja	slovenskega	gradbeništva.	Strinjamo	se,	da	
ima	gradbena	panoga	izjemen	potencial	za	uspešen	gospodarski	in	socialni	razvoj	države.	

2. Ali	vidite	gradbeništvo	kot	strateško	pomembno	panogo?	

Država	mora	jasno	povedati,	katera	področja	in	panoge	bo	še	posebej	spodbujala,	ker	je	to	v	njenem	
dolgoročnem	 razvojnem	 načrtu.	 Ne	 glede	 na	 to,	 pa	 bodo	 ob	 tem	 vedno	 obstajale	 tudi	 druge	
komplementarne	dejavnosti.	Vsaka	panoga,	v	kateri	bodo	podjetja	uspešno	delovala,	zaposlovala	in	
plačevala	 davke	 za	 zagotovitev	 socialne	 države,	 je	 dragocena	 in	 enako	 pomembna	 kot	 ostale	
panoge.	

3. Kaj	boste	naredili,	da	bomo	v	Sloveniji	dvignili	delež	gradbeništva	v	BDP	na	6	do	8%,	kot	
znaša	trenutno	povprečje	v	EU?	

Slovenski	 gospodarstveniki	 vedno	 znova	 opozarjajo	 na	 previsoke	 stroške	 dela,	 zapleteno	
zakonodajo	 na	 področju	 prostora	 in	 dolgotrajno	 pridobivanje	 dovoljenj	 ter	 nestabilno	 poslovno	
okolje.	Naš	program	ponuja	odgovore	na	vse	te	izzive.	Predvidevamo	zmanjšanje	obremenitve	plač,	
poenostavitev	in	stabilizacijo	poslovnega	okolja.	Ob	tem	bomo	nadaljevali	tudi	s	sanacijo	bančnega	
sistema,	ki	mora	podpirati	gospodarstvo	pri	njegovem	razvoju	in	prodorih	na	tuje	trge.	Prepričani	
smo,	da	se	bodo	ukrepi	iz	našega	programa	za	gospodarsko	rast	in	nova	delovna	mesta	še	posebej	
poznali	na	področju	gradbeništva,	kar	bo	med	drugim	dvignilo	delež	gradbeništva	v	BDP.	

4. Ali	podpirate	memorandum?	

Pozdravljamo	 in	 podpiramo	 pobude	 za	 oživitev	 in	 razvoj	 slovenskega	 gospodarstva,	 še	 posebej	
gradbeništva.	

5. Katere	zahteve	(točke)	memoranduma	boste	izvedli,	če	boste	sestavljali	novo	vlado?	

V	 kolikor	 nam	 bodo	 volivke	 in	 volivci	 zaupali	 mandat	 za	 upravljanje	 z	 državo	 bomo	 zahteve	
memoranduma	podrobno	preučili	 in	 izvedli	vse,	za	katere	bomo	prepričani,	da	pozitivno	vplivajo	
tako	na	rast	in	razvoj	slovenskega	gradbeništva,	kot	tudi	celotnega	slovenskega	gospodarstva.	

6. Ste	pripravljeni	na	(trajen	in)	konstruktiven	dialog	s	podpisniki	memoranduma?	

Da.	

	



																		 																																								 	
	

7. Ali	boste	ustanovili	vladni	strateški	svet	za	gradbeništvo?	

V	preteklosti	je	bilo	ustanovljenih	veliko	svetov	in	podobnih	organov,	ki	svoje	naloge	in	pričakovanj	
v	 veliki	 večini	 niso	 upravičili.	 Pričakujemo,	 da	 bo	 Ministrstvo	 za	 gospodarstvo	 opravljalo	 svoje	
naloge,	 da	 bo	 v	 stalni	 povezavi	 z	 različnimi	 organizacijami	 uspešno	 in	 učinkovito	 izvrševalo	 vse	
predloge,	 ki	 so	 potrebni	 za	 rast	 in	 razvoj	 slovenskega	 gradbeništva	 in	 da	 bo	 koordiniralo	
investicijske	gradbene	projekte,	ki	jih	izvajajo	ostala	ministrstva	in	državni	organi.	V	kolikor	pa	se	
bo	izkazalo,	da	so	potrebni	drugačni	načini	povezovanja	oziroma	sodelovanja	z	organizacijami,	ki	so	
podpisale	memorandum,	jim	ne	bomo	nasprotovali.		

	
	
Vljudno	vabljeni	k	spremljanju	naših	aktivnosti	na	www.sds.si	oziroma	na	spletni	strani	za	državnozborske	
volitve:	http://www.dz2014.sds.si/si/.	

Prijazen	pozdrav,	

Služba	za	odnose	z	javnostmi	SDS	
tel:	01	43	45	443			
mob:	030	650	561	
mail:	soj@sds.si	
www.sds.si	
@strankaSDS		
@JJansaSDS	
	


